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Betreft: art. 37-vragen 

 

Datum:  5 april  2019   

Onderwerp:  ‘De gemeente Eijsden-Margraten trekt nog eens twaalf 
miljoen euro extra uit voor leningen aan particulieren en bedrijven 
om zonnepanelen op daken te kunnen plaatsen’. 
 
Geachte leden van het College van Burgemeester en Wethouders,  
 
Door bewoners en ondernemers van onze gemeente is onze fractie benaderd of in het kader 
van energiebezuinigingen in Gulpen-Wittem een gelijkluidende regeling zoals die in Eijsden-
Margraten van toepassing is kan worden ingevoerd. 
 
De mogelijkheden zoals die in onze Lijn 50 gemeente Eijsden-Margraten voor hun burgers 
worden aangeboden i.c. verstrekt, worden ook door onze inwoners als zeer positief en 
vooruitstrevend aangemerkt. 
 
Een en ander is j.l. nogmaals in een artikel in het Dagblad De Limburger gepubliceerd en het 
thema is regelmatig aan de orde geweest bij informele gesprekken van raadsleden uit de Lijn-
50 gemeenten. 
 
Gelet op het voorstaande de volgende vragen: 
 

1. Bent u als College op de hoogte van de regeling “Zorgeloos 
Zonnepanelen”, die in 2016 van start ging met drie miljoen euro in de pot 
en burgers tegen slechts één procent rente geld konden lenen bij de 
gemeente om maximaal 30 zonnepanelen aan te kunnen schaffen. Met 
een lening looptijd van 15 jaar? 
 

2. Heeft het College na het aantreden overleg gevoerd over voornoemde regeling om te 
komen tot een gelijkluidende regeling voor alle Lijn-50 gemeenten? Zo ja, wat waren 
uw conclusies?  Zo nee, waarom is z’n belangrijk thema niet/ nog niet aan de orde 
geweest?  
 

3. Bent u als College bereid om naar de wens van onze burgers te luisteren en nog voor de 
Kadernota met een gelijkluidend voorstel te komen, zoals dat in Eijsden-Margraten 
van kracht is en aan de raad voor te leggen? Zo niet, waarom niet? 
 

4. Bent u als College bereid om onze fractie op korte termijn hierover te informeren? 
 
 
De CDA fractie        
Marieke Nass fractievoorzitter 
Jos Hendriks  vicefractievoorzitter  
Fon Kistermann raadslid    
Philip Laheij  raadslid 


